
The Blessings of the Month of Tevet
提别月的祝福



This is the prayer/blessing guide for Tevet, the tenth month of 
the Hebrew year. 

提别月的祷告/祝福指引：希伯来历的第十个月

Be blessed as you read, pray through, and declare these 
blessings for yourself and your family. 

当你阅读，祷告并为自己和家人宣告这些祝福的时，你会
蒙福。



1. Month of the tribe of Dan 但支派的月份

• This tribe is linked with judging, growing up, and maturing. 
Genesis 49:16–18. 

这个支派与审判、成长和成熟联系在一起。创49:16-18

• Samson came from the tribe of Dan (see Judges 13). 

参孙是但支派的代表人物 (士师记13)。

• Samson didn’t mature, and therefore failed to reach his potential. 

因着参孙没的不成熟，他未能发挥他的潜力。



• God intends us to be able to judge/lead, and to be able 
to cause the enemy to fall backward. 

神要我们能够判断/领导，也能够使敌人后退。

• God wants us to grow up and mature. 

神要我们成长和成熟。

• Declare that you are maturing.

宣告你走进成熟。



2. Samson’s weakness was basically an inability to say “no” 
to his flesh 参孙的软弱基本上是无法对他的肉说“不”

• he put his desires above his calling and vows.  

他把他的欲望放置于他的呼召和誓言之上。
• As a Nazarite, he was to never cut his hair or eat anything unclean (Judg. 

13:4–5). 他不能剃发或吃任何不潔之物(士13:4-5)。

• In Judges 14:9, he eats honey taken from a lion’s carcass. 在士师记14：
9，他吃从死狮取的蜜。

• That act broke his Nazarite vows. 

这种行为违背了他的拿细耳人誓言。



• Furthermore, he obviously should have run from Delilah, but 
his flesh kept him coming back. 此外，他显然应该逃离大利
拉，但是他的内体使他不断回头。

• Gradually, she wore him down and he finally he told her the 
secret of his strength: that he was Nazarite and that his hair 
had never been shaved (Judg. 16:10–21). 渐渐地，她让他无
法坚持而逐渐暴露力量的来源，至终告诉她,他是拿细耳人，
从未剃过头（士16：10-21）。

• His great gifting didn’t have the impact it could have.  他极大
的恩赐没有达到应有的影响力。



- Ask God to cleanse you of any sexual impurity in your blood 
line. (This curse goes on for 10 generations.  Deut 23:2) 

- 求神洁净你血脉中任何淫乱的不洁（这种诅咒持续10代。
申23:2）



- Declare over yourself that God is gifting you and that you 
take that gifting seriously. 宣告神正赐给你恩赐，而你会认
真的看待你的恩赐。

- Ask Him to cleanse and purify you so that there are no 
fleshly hindrances keeping you from fulfilling your destiny.要
祈求神洁净你，使肉体不会拦阻你完成你的命定。



3. Ending of Hanukkah 光明节的结束

• In the midst of destruction there is mercy. 

在毁灭中有怜悯。

• (This festival means “the light will not go out.” It was 
celebrated in hopes that the destroyed temple would be 
rebuilt.)      这个节期是指“光将不会熄灭”。相信毁坏的
圣殿将得以重建。



• No matter what your problems are, God always has a 
way to impart mercy to build for the future. 建造你的
未来。不论你的问题如何，神都可以释放怜悯来建
造你的未来。

• Look at every difficult situation you are currently in and 
declare that God has mercy and light for you in the 
midst of those circumstances. 看着你现在所处的每个
困境，宣告在这些景况中，神对你有怜悯和光照。



4. A month to war with the evil eye and to break 
the power of evil watchers 

和邪恶之眼争战并破除邪恶窥探者的月份

• (if you don’t break that power, it will try to manipulate you).

(如果你不破除它，它会试图操纵你)。

• The evil-eye structure is embedded in our culture. 邪恶之眼的
结构已经深植于我们的文化之中。

• It allows us to be manipulated by evil spirits. 

它使我们被邪灵操纵。



• In Acts 13, Barnabas and Paul were hindered by Elymas the 
sorcerer. 

在使徒行传第13章，巴拿巴和保罗被行邪术的以吕马拦阻。

• Paul prayed, and the Lord struck Elymas with blindness. 

保罗祷告，耶和华就使以吕马的眼睛瞎了。

• Similarly, we can pray and ask the Lord to close the eyes of the 
enemy so that we aren’t hindered. 

同样地，我们可以祷告，求主关闭仇敌的眼睛，这样我们就不
会受

拦阻。



• In 2 Kings 6, Elisha prayed for the eyes of his servant to be 
opened; that servant was then able to see the angelic army 
protecting them. 在列王记下第6章中，以利沙祈求打开他仆
人的眼睛，那个仆人就能看到天军在保护他们。

• Elisha prayed again and the enemy army was blinded.

以利沙又祷告，敌人的眼睛就瞎了。



5. A time to pray for our leaders. 

为我们的领袖祷告的时刻。

• Many strategies begin to be released at this time. A good 
leader releases revelation. 此时有很多策略正在被释放出来。
一个好的领袖会释放启示。

• Be sure to pray for your spiritual covering, as well as for the 
political leaders of your nation.

一定要为你们属灵的遮盖祷告，也要为你们国家的政治

领袖祷告。



6. Review your education, or what is initiating you 
into your next phase. 

检视你的教育、或是什么发动你进入下一阶段

• Sign up for a course, or get some sort of training if you need it.
如果需要的话，报名参加一些课程，或是培训。

• Make sure you are advancing and moving ahead, following the 
leading of the Holy Spirit.

确保跟随圣灵的带领前进。



7. “Be angry, and do not sin” (Eph. 4:26).

“生气却不要犯罪”(弗4:26)。

• Emotions have a fine line. 情绪有一条界线。

• If you cross that line, your whole soul gets damaged and the 
promise of God won’t manifest. 如果你越过了那条界线，我
们的整个魂会受到损伤，并阻碍神的应许成就。

• In Ephesians 4:26–27, anger is equated with being demonize 在
以弗所书4:26-27中，愤怒等同于被魔鬼掌控。

• Note the suddenness of anger. 要注意突发的愤怒。



• If we don’t learn how to process anger properly so that our 
emotions are under the Holy Spirit’s control, we will erupt and will 
fail when the test comes. 如果我们没有学会适当的处理我们的情
绪，让情绪顺从圣灵的掌管，当试验临到，我们会爆发而失败。

“Do not let the sun go down on your wrath” (Eph. 4:26). 

“不可含怒到日落”(弗四26)。

• Deal with your anger; God will give opportunities to do so.

要处理愤怒，神会给你机会。



• So when have time, deal with it. 所以还有时间时，要处理
它。

• Additionally, if you have lots of time (e.g., unemployment), 
then pour the word of God into you—build yourself up.此外，
如果你有很多时间(例如失业)，要确实多花时间读神的话
语来建造自己。



8. Capricorn, the goat, hind’s feet on high places 

(2 Sam. 22:34; Ps. 18:33; Hab. 3:19). 

魔羯(山羊)的月份，稳行在高处

(撒下22:34; 诗18:33；哈3:19)。

• This means God is enabling us to go to higher and higher places in 
Him. 意指神让我们在祂里面不断提升。

• Declare that you are moving up. 要宣告你正在提升。

Time to leap like a goat (deer). 是时候像山羊(鹿)一样跳跃了。



• We all have areas of immaturity. 我们都有不成熟的领域。

• Often, we think of growing or maturing as a very slow process.
通常，我们认为成长或成熟是一个非常缓慢的过程。

• The idea here is that we can “leap” quickly to a state of 
maturity. 这里的想法是，我们可以快速“跃进”成熟的境
界。

• God wants us to “leap” out of the areas of immaturity. 神要我
们能“跳脱”一切的不成熟。



• It’s also a chance every year to share your testimony. 

这也是每年分享你见证的机会。

• How did you get offended last year—is it still the same as this year? 
“The lame shall leap like a deer” (Isa. 35:6). 

去年你是怎么被冒犯的?今年还是一样吗?

“瘸子必跳跃如鹿”(赛35:6)。

• “He makes my feet like the feet of deer, and sets me on my high 
places (Ps. 18:33).

“他使我的脚快如母鹿的蹄，又使我在高处安稳(诗十八33)。



9. The month of Hebrew letter ayin  This .[ע]
means, “Let your good eye see.”

希伯来字母 ayin [ע]月份

意指“让你的好眼看见”

• Think of Matthew 5:8, which states, “Blessed are the pure in heart, 
for they shall see God.” 

想想马太福音5:8，“清心的人有福了，因为他们必得见神。”

• Purity of heart leads to purity of the eyes of our heart (the good 
eye).清洁的心使心眼洁净(好眼)。



10. A month to fast. A full fast, or a Daniel fast.

禁食的月份 - 完全禁食或是但以里禁食。

• Reflect on Samson. Had he fasted and put his body under control, he 
might have had the spiritual strength to avoid succumbing to 
temptation. 

反思参孙。如果他禁食，控制自己的身体，他可能会有属灵的力

量来避免屈服于诱惑。

• In 1 Corinthians 9:27, Paul states, “But I discipline my body and bring it 
into subjection, lest, when I have preached to others, I myself should 
become disqualified.”

在哥林多前书9:27，保罗说:“我是攻克己身，叫身服我，

恐怕我传福音给别人，自己反被弃绝了。”


